
Interpellasjon  fra  Didrik  Frengen  -  kommunelista 

 

Masseuttak i forbindelse med en eventuell utbygging av Osaelva kraftverk. 

 

Viser til vedtak i formannskapet den 3/4 -20 angående konsesjon for utbygging 
av Osaelva kraftverk, og til vedtak i kommunestyret den 30/3 – 20  angående 
trafikksikkerhetstiltak i kommunen de neste årene. 

Vi i kommunelista mener at disse prosjektene må sees i sammenheng, dersom 
Osaelva kraftverk blir utbygd. I konsesjonen for kraftverket står det at: 
«plassering av massedeponi og bruk av massene må avklares med kommunen» 

Her har kommunen en unik mulighet til å få billig masse til å fullføre prosjekter 
i Sørfjorden og Råkvåg, i stedet for å legge dem i et massedeponi ett eller annet 
sted. 

I forslaget til trafikksikkerhetstiltak i nærområdet er det nevnt flere 
gang/sykkelveger i området – eks. Saglivegen og langs fylkesveg 718 i begge 
retninger fra skolen, busslommer og Holsundvegen osv. 

I tillegg mangler områdene langs Stjørnfjorden næringsområder for ny -
etableringer. Dette er et område av kommunen som sliter med befolkninsvekst,  
så vi i kommunelista mener at kommunen nå må være på offensiven, slik at vi 
kan stimulere til bolyst og optimisme i området. Derfor er det viktig at 
kommunen i god tid før et slikt prosjekt blir realisert, ordner med 
grunnavståelser og reguleringsplaner i området. 

Derfor har vi følgende spørsmål til ordføreren: 

 Vil ordføreren ta initativ til at kommunen setter i gang planprosesser 
med gang/sykkelveg/busslommer i dette området, slik at alt planarbeid 
er ferdig før en eventuell utbygging av Osaelva kraftverk begynner ? 

 Vil ordføreren ta initativ til at det blir satt i gang planarbeid for 
næringsområder i områdene Sørfjorden, Råkvåg, Fevåg og Hasselvika – 
slik at næringslivet har en mulighet for etableringer i disse områdene – 
for det mangler fullstendig  i dag ? 


